

On motion of Mr. M'Cord, seconded by Mr. Jones, *Resolved*, That this House will, upon Monday next, resolve itself into a Committee of the whole House, to consider the expediency of amending an Act passed in the fifty-seventh year of His Majesty's reign, intituled, "An Act to provide temporary Houses of Correction in the several Districts of this Province," and also the granting a further sum for their support annually.

Second reading
of the Land
Surveyors' Bill.

A Bill concerning Land Surveyors, and admeasurement of Lands, and for repealing an Ordinance therein mentioned, was, according to order, read a second time.

On motion of Mr. Fournier, seconded by Mr. Després,

The Bill referred.

Resolved, That the said Bill be referred to a Special Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. Fournier, Mr. Jones, Mr. Viger, Mr. Bellet, and Mr. Allsopp, do compose the said Committee.

Second reading
of the House of
Industry Bill.

A Bill to establish a House of Industry in the City of Montreal, was, according to order, read a second time.

On motion of Mr. M'Cord, seconded by Mr. Molson,

The Bill referred.

Resolved, That the said Bill be referred to a Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. M'Cord, Mr. Viger, Mr. Molson, Mr. Cuvillier, and Mr. Jones, do compose the said Committee.

On motion of Mr. Cuvillier, seconded by Mr. Molson,

House in Com-
mittee on the
Montreal Bank
Bill.

Resolved, That the Order of the Day of the third instant, for the House in Committee, on the Bill to establish a Bank in the City of Montreal, which was lost by the adjournment of the House on that day, be now revived.

Accordingly, the House resolved itself into the said Committee.

Mr. Speaker left the Chair.

Mr. Molson took the Chair of the Committee.

Mr. Speaker resumed the Chair;

And Mr. Molson reported, that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House, whenever it shall be pleased to receive the same.

Ordered, That the Report be received to-morrow.

On motion of Mr. Davidson, seconded by Mr. Languedoc,

Address to the
Governor.

Resolved, That an Humble Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, requesting that His Excellency will be pleased to direct the Principal Officers of His Majesty's Customs in this Province, to lay before this House a Table of the Fees exacted at the Custom Houses of Quebec and Montreal, and that they do state by whom or in virtue of what law or authority the said Fees are regulated and established.

Ordered, That Mr. Davidson, Mr. Taschereau, Mr. Molson, and Mr. Languedoc, do present the said Address to His Excellency the Governor in Chief.

Then, on motion of Mr. Davidson, seconded by Mr. Languedoc,

The House adjourned.

Saturday, 7th March, 1818.

Second reading
of the Bill to
regulate Taverns,
&c.

AN engrossed Bill from the Legislative Council, intituled, "An Act further to regulate Inns and Taverns, and to limit their number in the Country Parishes," was, according to order, read a second time.

On motion of Mr. Taschereau, seconded by Mr. M'Cord,
VOL. 27. Re.

Sur Motion de Mr. M'Cord, secondé par Mr. Jones, *Résolu*, Que, Lundi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre pour considérer la nécessité d'amender un Acte passé dans la cinquante-septième année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte pour pourvoir à des Maisons de Correction temporaires, dans les différens districts de cette Province," et aussi pour pourvoir une autre Somme d'Argent pour leur soutien annuellement.

Un Bill concernant les Arpenteurs et la mesure des Terres, et pour rappeler une Ordonnance y mentionnée, a été, conformément à l'ordre, lu une seconde fois.

Seconde lecture
du Bill des Ar-
penteurs.

Sur Motion de Mr. Fournier, secondé par Mr. Després,

Résolu, Que ledit Bill soit référé à un Comité Spécial de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelui, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Le Bill référé.

Ordonné, Que Mr. Fournier, Mr. Jones, Mr. Viger, Mr. Bellet et Mr. Allsopp composent ledit Comité.

Conformément à l'Ordre, un Bill pour établir une Maison d'Industrie dans la Cité de Montréal, a été lu une seconde fois.

Seconde lecture
du Bill de la
Maison d'In-
dustrie.

Sur Motion de Mr. M'Cord, secondé par Mr. Molson,

Résolu, Que ledit Bill soit référé à un Comité Spécial de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelui, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Le Bill référé.

Ordonné, Que Mr. M'Cord, Mr. Viger, Mr. Molson, Mr. Cuvillier et Mr. Jones composent ledit Comité.

Sur Motion de Mr. Cuvillier, secondé par Mr. Molson,

Résolu, Que l'Ordre du trois du courant, pour que la Chambre se forme en Comité sur le Bill pour établir une Banque dans la Cité de Montréal, et qui a été perdu par l'ajournement de la Chambre ce jour-là, soit maintenant rétabli.

Chambre en
Comité sur le
Bill de la Ban-
que de Montréal

La Chambre s'est en conséquence formée en Comité.

Mr. l'Orateur a laissé la Chaire.

Mr. Molson a pris la Chaire du Comité.

Mr. l'Orateur a repris la Chaire;

Et Mr. Molson a fait rapport que le Comité avoit passé le Bill, et y avoit fait plusieurs Amendemens, dont il avoit ordre de faire rapport à la Chambre, lorsqu'il lui plairoit de les recevoir.

Ordonné, Que ledit Rapport soit reçu demain.

Sur motion de Mr. Davidson, secondé par Mr. Languedoc,

Résolu, Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, priant Son Excellence qu'il lui plaise ordonner aux principaux Officiers des Douanes de Sa Majesté en cette Province, de mettre devant cette Chambre un Tableau des Honoraires exigés aux Bureaux des Douanes de Québec et de Montréal, et qu'ils déclarent par qui, ou en vertu de quelles Lois ou Autorités, lesdits Honoraires sont réglés et établis.

Adresse au
Gouverneur.

Ordonné, Que Mr. Davidson, Mr. Taschereau, Mr. Molson et Mr. Languedoc présentent ladite Adresse à Son Excellence le Gouverneur en Chef.

Alors, sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Molson,

La Chambre s'est ajournée.

Samedi, 7^e. Mars, 1818.

CONFORMEMENT à l'Ordre, un Bill grossoyé du Conseil Législatif, intitulé, "Acte qui fait des Règlemens plus amples pour les Tavernes et Auberges, et qui limite leur nombre dans les Paroisses de Campagne," a été lu une seconde fois.

Seconde lecture
du Bill pour ré-
gler les Taver-
nes, &c.

Sur Motion de Mr. Taschereau, secondé par Mr. M'Cord,

Ré.